



Hinweisbekanntmachung

Lilium N.V.

ISIN NL0015000F41

Lilium N.V. und teilnehmende Gesellschaften des Lilium-Konzerns
Lilium N.V. Equity Incentive Plan 2021 / Legacy ESOP

Das Dokument gemäß Artikel 1 Absatz 4 lit. (i) und Artikel 1 Absatz 5 lit. (h) der Verordnung (EU) 2017/1129 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 14. Juni 2017 in Verbindung mit § 13 Abs 6 Kapitalmarktgesetz 2019 und § 4 Mindestinhalts-, Veröffentlichungs- und Sprachenverordnung 2019 in Bezug auf den Lilium N.V. Equity Incentive Plan 2021 bzw. das Legacy ESOP wird den zeichnungsberechtigten Mitarbeitern gemäß Artikel 1 Absatz 4 lit. (i) der Verordnung (EU) 2017/1129 zur Verfügung gestellt und kann unter EquityTeam@lilium.com unter Angabe einer Postadresse oder E-Mail-Adresse angefordert werden.

Public Announcement

Lilium N.V.

ISIN NL0015000F41

Lilium N.V. and participating companies of the Lilium group
Lilium N.V. Equity Incentive Plan 2021 / Legacy ESOP

The document pursuant to Article 1(4) lit (i) and Article 1(5) lit (h) of Regulation (EU) 2017/1129 of the European Parliament and of the Council of 14 June 2017 in conjunction with Section 13(6) of the Capital Markets Act 2019 and Section 4 of the Minimum Content, Disclosure and Language Regulation 2019 relating to the Lilium N. V. Equity Incentive Plan 2021 or the Legacy ESOP will be made available to employees authorized to sign in accordance with Article 1 (4) lit (i) of Regulation (EU) 2017/1129 and may be requested at EquityTeam@lilium.com by providing a postal or email address.